公司名稱 泰安產物保險股份有限公司 商品代碼 2016031810704 商品名稱 泰安產物貨物運輸保險 Second Hand Replacement Clause 申報頻率 事實發生或內容異動之日起三十日內更新

承保範圍 第一條 承保範圍

In the event of a claim for loss or damage to any part of the insured interest in consequence of a peril covered by the policy, the amount recoverable hereunder shall not exceed such proportion of the cost of replacement of the parts lost or damaged as the insured value bears to the value of a new machine, plus additional charges for forwarding and refitting the new part or parts if incurred.

This clause also applies to: Claims payable without deduction new for old. It is agreed that when damaged or lost equipment or parts of the second-hand/old insured goods are replaced with new, there is no discount to represent the depreciation of the old items.

Provided always that in no case shall the liability of Underwriters exceed the insured value of the complete machine.

Provided always that in no case shall the liability of Underwriters exceed the insured value of the complete machine.

倘被保險標的物因本保險單承保之危險事故發生,致使其任一部份遭受損毀或滅失時,其 可獲償之金額以不超過重置或修復該任一部份之費用乘上保險金額與新機器價值之比例, 加上因此發生之運費與再裝置費用為限。

此條款亦適用於:不扣除以新換舊賠付,並同意損毀或滅失時以新品重置時,不折扣舊品 之折舊賠付之情形。

綜合上述,無論在任何情況下,保險人之賠償責任以不超過整部機器之保險金額為限。